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Abstract (en)
[origin: US4750548A] Device for sealing retractable soot-blower lances at the point of insertion through the wall of a heat exchanger. A labyrinth box
consists of lamellas. The lamellas narrowly surround the soot-blower lances and are secured at the outer edge in a wall box. The wall box is tightly
sealed to the wall of the heat exchanger and has an air-barrier connection. The object is to allow one wall box to accommodate several soot-blower
lances, even when they have different outside diameters. Several soot-blower lances accordingly extend through the wall box and several lamellas
radially surround the soot-blower lances alternately either narrowly or loosely.

Abstract (de)
Zum Abdichten von zurückziehbaren Rußbläserlanzen (5, 6) an der Durchtrittsstelle durch die Wand (1) eines Wärmetauschers dient eine
Labyrinthdichtung, die in einem mit der Wand (1) des Wärmetauschers dicht verbundenen und mit einem Sperrluftanschluß (4) versehenen
Wandkasten (3) gehalten ist. Die Lamellen (7, 8) der Labyrinthdichtung umschließen abwechselnd jeweils eine von mehreren durch den
Wandkasten (3) geführten Rußbläserlanzen (5, 6) eng und die übrigen Rußbläserlanzen (5, 6) mit radialem Spiel.
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